
Zápis z jednání Rady obce Velatice 

den jednání: 8. srpna 2012 č. 15/2012 

 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grolich 
 Mgr. Pavel Drozd 
 Mgr. Petr Pelikán 
 Ing. Marek Neveselý 
 Zdeněk Severa 
Omluveni:  
 
 

Jednání rady zahájil starosta obce v 19:15 hodin. Jsou přítomni všichni členové rady, 
rada je usnášení schopná.  
 
Starosta obce navrhl následující program jednání: 
1. Schválení smlouvy o dílo na projekt a zajištění stavebního povolení na 

zaokruhování vodovodu  
2. MŠ přístavba – řešení víceprací 
3. Schválení pořízení náhradních světel veřejného osvětlení  
4. Řešení nákladů na svoz odpadu 
5. Různé 
6. Závěr  
 
Usnesení č. 1/15/2012 – schválení programu jednání:  
1. Schválení smlouvy o dílo na projekt a zajištění stavebního povolení na 

zaokruhování vodovodu  
2. MŠ přístavba – řešení víceprací 
3. Schválení pořízení náhradních světel veřejného osvětlení  
4. Řešení nákladů na svoz odpadu 
5. Různé 
6. Závěr  
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
1. Schválení smlouvy o dílo na projekt a zajištění stavebního povolení na zaokruhování 

vodovodu 
 
Starosta obce informoval radu o tom, že uchazeč, který ve výběrovém řízení podal 
nejnižší nabídkovou cenu potvrdil, že zahrnuje všechny požadované položky. Dále 
uchazeč upozornil na to, že smlouva o dílo přímo obsahuje ustanovení o tom, že 
uvedená cena nebude překročena. 
Starosta předložil radě ke schválení návrh smlouvy o dílo, se kterým byli členové rady 
předem seznámeni. 
 
Usnesení č. 2/15/2012 – Rada obce schvaluje uzavření smlouvy o dílo na vyhotovení 
projektu a zajištění stavebního povolení na zaokruhování vodovodu s panem Ing. 
Milanem Hamšíkem.   
 
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

  



2. MŠ přístavba – řešení víceprací 
 

Starosta obce seznámil radu s aktuálním stavem víceprací, kdy byly poníženy náklady 
na nové obklady, protože byly nakoupeny levněji přímo obcí a dále byla 
odsouhlasena nová vícepráce na vyzdění pilířů mezi nově budovanými okny ve 
stávající budově. 
Tyto úpravy budou zapracovány do rozpočtu víceprací a budou řešeny ve finálním 
dodatku upravujícím všechny vícepráce..   
 

 
3. Schválení pořízení náhradních světel veřejného osvětlení 
 

Starosta obce předložil radě ke schválení návrh na pořízení 5 - 6 kusů světel veřejného 
osvětlení, protože staré výbojkové lampy postupně odcházejí a je potřeba je 
postupně nahrazovat novými zářivkovými svítidly. Všechna záložní svítidla již byla 
spotřebována a minimálně na Maxlovce je potřeba co nejdříve 2 stará světla 
vyměnit. Náklady na jedno svítidlo jsou cca 2.000,- Kč  

 
Usnesení č. 3/15/2012 – Rada obce schvaluje nákup 5-6 kusů náhradních zářivkových 
svítidel.   
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
4. Řešení nákladů na svoz odpadu 
 

Starosta obce předložil radě konkurenční nabídku na kompletní svoz odpadů v obci 
s tím, že tato nabídka vycházela výrazně levněji zejména díky podstatně nižší částce 
za likvidaci plastů. 
Vzhledem k tomu, že dle aktuálního znění smlouvy není možné smlouvu nijak rychle 
ukončit a nový dodavatel by musel být vybrán formou zadávacího řízení dle ZVZ, bylo 
dohodnuto, že stávající dodavatel bude nejdříve vyzván k předložení nabídky na další 
rok s přehodnocením aktuálního ceníku s tím, že po předložení této nabídky bude 
řešen další postup.  
Současně s novou nabídkou bude řešena i úprava služeb na likvidaci odpadů formou 
nákupu sběrných nádob namísto pronájmu, případně zajištění těchto nádob zdarma 
přes EKO-KOM, zajištění více nádob na sběr tříděného odpadu a rozmístění na váce 
míst v obci, aby byly dostupné všem. 
 

5. Různé 
 
Nebyl vznesen žádný bod k projednání. 
 

6. Závěr 
 
Jednání rady ukončil starosta obce ve 20:00 hodin. 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 9. 8. 2012 
 

Starosta Místostarosta 
 
 

___________________ 
Mgr. Jan Grolich  

 
___________________ 

Mgr. Petr Pelikán 
 


